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OBEC VĚTRUŠICE 

Vltavská 14, 250 67 Větrušice, Praha – východ, tel.:220 941 265, 220 940 507 

e-mail: obec@vetrusice.cz.                    www.vetrusice.cz 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 

 
 Poř. číslo 3/19 

 
13.3.2019 v 18:00 

 
Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 5 + 1 (pozdější příchod) členů zastupitelstva: Petra Šefčíková – 
starostka obce, Mgr. Jana Dyčková – místostarostka obce, ing. Petr 
Havlík – místostarosta obce, Filip Damek, ing. Jana Růžičková, Karel 
Špírek – příchod v 19:02. 
 

Omluveni: 
Neomluven: 
Počet přítomných občanů: 
 

Ing. Michael Buchar – pracovní povinnosti 
0 
0 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Mgr. Janu Dyčkovou 
 

Zasedání zahájeno v  
Zasedání ukončeno ve  
 

18:06 
20:20 

 
Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele zasedání zastupitelů J.Dyčkovu. Zastupitelé schválili navrženého 
zapisovatele hlasováním. 
  

Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Dyčková) 
 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu F. Damka a Ing. Jana Růžičkovou.  K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 

 
Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce. 
 
 

mailto:obec@vetrusice.cz
mailto:obec@vetrusice.cz
http://www.vetrusice.cz/
http://www.vetrusice.cz/
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Navržený program zasedání: 

 
1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva  

2. Projednání nabytí pozemku par. č. 212 (komunikace v k.ú. Větrušice) do vlastnictví obce  
    bezúplatným převodem  

3. Schválení účetní závěrky za rok 12018  

4. Informace o provedení a výsledcích inventarizace za rok 2018  

5. Vyhláška č. 1/2019  

6. Záměr obce prodat část pozemku 145/5 a část pozemku 145/16  

7. Návrh smlouvy o dotaci pro TJ Sokol Větrušice  

8. Změna výše odměn členů zastupitelstva platná dle nařízení vlády od 1.1.2019  

9. Projednání uzavření/zrušení smlouvy s obecní policií  

10. Stavební  

11. Činnost úřadu  

12. Závěr  
 
 
Nikdo ze zastupitelů nevznesl protinávrh, nepožádal o zařazení mimořádného bodu, proto dala 
starostka obce hlasovat o navrženém programu.  
 

Usnesení 1/2/19 
 

Zastupitelé obce schvalují program zasedání zastupitelstva tak, jak byl navržen a vyvěšen. 
 
Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 
 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 

 

Usnesení 2/2/19 

Darovací smlouva s MS Zdiby-Klecany byla podepsána a dar ve výši 8.000,- Kč převeden na příslušný 
účet mysliveckého spolku. 

 

Usnesení 3/2/19 

Smlouva o poskytnutí dotace TJ Sokol Větrušice je zpracována, byla zaslána předsedovi TJ Sokol. Bude 
projednáno v samostatném bodě zasedání.  

  

Usnesení 4/2/19 

Darovací smlouva s Knihovnou Mladá Boleslav byla podepsána a dar ve výši 8.000,- Kč zaslán na 
příslušný účet knihovny Ml. Boleslav.   

 

Usnesení 5/2/19 

Smlouva s firmou BUILDER CONSTRUCTIONS, s.r.o. (IČ:04543181) byla podepsána, zveřejněna na webu 
obce a práce na rekonstrukci bývalé hasičské zbrojnice byla zahájeny. Obec si vyhradila podmínky např. 
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pro dopravu materiálu (auta do 7,5 tuny), odvoz sutě tak, aby bylo dokladováno, či dodržování klidu o 
víkendech a státem uznaných svátcích 

Usnesení 6/2/19 

Investor obdržel příslušné vyjádření OÚ v souladu s usnesení zastupitelů.   

Usnesení 7/2/19 

Investor byl informován v souladu s usnesením zastupitelstva. 

Usnesení 8/2/19 

Investor obdržel příslušný dokument. 

 

2. Projednání nabytí pozemku par. č. 212 (komunikace v k.ú. Větrušice) do vlastnictví obce  
    bezúplatným převodem  

Starostka obce, P. Šefčíková, informovala, že již dvakrát požádala Úřad pro zastupování státu ve věcech 
majetkových o převod pozemku parc. č. 212 (komunikace) do vlastnictví obce bezúplatným převodem. 
Poprvé v roce 2015 a následně v roce 2018. V únoru, konkrétně dne 11.2.2019, obdržel OÚ písemné 
vyjádření, z něhož vyplývá, že převod je možný za určitých podmínek. Jednou z nich, tou nejzásadnější, 
je schválení převodu tohoto pozemku/komunikace bezúplatným převodem do majetku obce Větrušice 
zastupitelstvem, a proto navrhuje převod schválit. Tím by byla v držení obce případně druhá přístupová 
komunikace do obce, tzv. „drastecká“ cesta. 

P. Havlík vznesl dotaz na povinnosti plynoucí z převodu do majetku obce, zda pozitiva vyváží negativa. 

P. Šefčíková vysvětlila, že komunikace je vedena v pasportu komunikací jako účelová, což může být při 
neúplatném převodu problém, a obec by byla povinna komunikaci udržovat.  

P. Havlík podotkl, že pokud by se jednalo o druhou přístupovou komunikaci, pak by bylo nutné 
komunikaci za vysoké částky upravit/zrekonstruovat.  Navíc na této komunikaci a rovněž v jejím 
nejbližší okolí jsou hromady odpadků, což potvrdili i další zastupitelé.  

P. Šefčíková zdůraznila, že problémem je skutečnost, že obec skutečně nemá druhou, plnohodnotnou 
přístupovou komunikaci. V současnosti je komunikace ve velmi špatném stavu a okolí je bohužel 
využíváno jako skládka, a proto jednala se ZD Klecany a budou zde umístěny závory, které by měly 
zabránit vjezdu automobilů. A připustila i budoucí náklady na zprovoznění komunikace. 

P. Havlík navrhl zámky s kódy a zdůraznil potřebu údržby, což bude nákladné. 

P. Šefčíková sdělila, že je třeba využít doby bezúplatného převodu, který zřejmě brzy skončí (již dnes je 
více problémů než např. před deseti lety). Připustila nákladnost údržbu i skutečnost, že zde bude muset 
být umístěn nápis, že komunikace se neudržuje (zejména pak v zimě). Rovněž uvedla, že vůbec není 
jisté, že komunikace bude do vlastnictví obce převedena. 

Usnesení 2/3/19 

Zastupitelstvo obce schvaluje nabytí pozemku parc. č. 212 (komunikace v k.ú. obce Větrušice) do 
vlastnictví obce bezúplatným převodem.  

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 

3. Schválení účetní závěrky za rok 2018  

 

J. Dyčková sdělila, že účetní závěrku zpracovala účetní obce a tato byla vyvěšena na fyzické úřední 
desce OÚ a zveřejněna na webu obce (elektronická ÚD a pod hlavičkou Rozpočet).  Závěrka, tj. rozvaha 
a výkaz zisků a ztrát obce Větrušice, byla rovněž zaslána e-mailem zastupitelům. Z rozvahy je zřejmě 
nejzajímavější položka krátkodobého finančního majetku, tj. likvidní finanční prostředky na účtech a 
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v hotovosti ve výši 8.737.719,45 Kč. Co se týče závazků, jedná se o platby, (např. mzdy, odměny 
zastupitelů, některé dodavatelské faktury – např. odpady), které byly následně provedeny v lednu.  
Zdůraznila, že obec nemá u bank žádné dluhy – hradí pouze leasing traktoru a valníku. Výkaz zisků a 
ztrát pak ukazuje výnosy ve výši 9.514.878,54 Kč   a náklady ve výši 6.448.086,37. Rozdíl činí plus 
3.066.792,17. 

J. Dyčková navrhla účetní závěrku obce za rok 2019 schválit. 

Usnesení 3/3/19 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje účetní závěrku obce Větrušice za rok 2018. 

 Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 

 4.  Informace o provedení a výsledcích inventarizace za rok 2018  

J. Dyčková sdělila, že inventarizace proběhla dle nařízení starostky obce ve dnech 1. -31. ledna 2019. 
Předsedkyní inventarizační komise byla ona, členy pak paní M. Kristianová, DiS. a pan V. Brouček, kdy 
každý člen provedl inventarizaci na svém úseku. J. Dyčková dále uvedla, že převedla položky 
dlouhodobého hmotného majetku, jejichž pořizovací cena byla nižší než 3 000 Kč na podrozvahový 
účet a totéž bylo následně provedeno v účetnictví.   

 

Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

5. Vyhláška č. 1/2019 

 

P. Šefčíková uvedla, že OÚ připravil s MV ČR a projednal vyhlášku č. 1/19 o nočním klidu. Obec bude 
dne 15.6. hostit ve spolupráci s obcí Vodochody tradiční akci DSO Dolní Povltaví „Sousedé se dobře 
baví“, kdy je plánována i zábava od 20.00 hodin venku či ve stanu do 1:00 (hudba do 24:00), tudíž je 
nutné posunout noční klid stejně, jak to udělaly obce v minulých letech, např. Máslovice v loňském 
roce.  Starostka uvedla, že TJ Sokol Větrušice v letošním roce slaví 90. výročí vznik a vyhláška zohledňuje 
i datum oslav. Starostka obce vyhlášku přečetla.  

 

Usnesení 4/3/19 
 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje OZ vyhlášku č. 1/2019 a pověřuje starostku obce jejím 
odesláním na Ministerstvo vnitra ČR k právnímu rozboru. 
 

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 

6.         Záměr obce prodat část pozemku 145/5 a část pozemku 145/16  

 

P. Šefčíková uvedla, že kontrolou geodetického zaměření pozemku parc. č.  145/5  v ulici Chaloupky 
(komunikace) bylo zjištěno, že na části pozemku se nachází hlavní uzávěr plynu (plynoskříňka) 
soukromého majitele a dále na pozemku 145/16 se nachází část oplocení pozemku soukromého 
majitele. Pro narovnání obecní úřad nechal vypracovat geometrický plán, který následně prokázal, že 
předpoklad chybného zaměření jak obecního pozemku, tak i dvou soukromých pozemků. Proto 
navrhuje, aby obec přistoupila k prodeji části uvedených pozemků, konkrétně dle geometrického plánu 
by se jednalo o 45 m2, kdy by vznikl pozemek p. č. 145/39 a 14 m2, kdy by vznikl pozemek p. č. 145/40.  
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Vzhledem k tomu, že obec při prodeji obecního nemovitého majetku musí postupovat striktně podle § 
39, odst. 2 zákona o obcích (zákon č. 128/2000 Sb. ve znění pozdějších předpisů – obecní zřízení), který 
stanovuje, že „Záměr obce prodat, směnit, darovat, pronajmout, propachtovat nebo vypůjčit hmotnou 
nemovitou věc nebo právo stavby anebo je přenechat jako výprosu a záměr obce smluvně zřídit právo 
stavby k pozemku ve vlastnictví obce obec zveřejní po dobu nejméně 15 dnů před rozhodnutím v 
příslušném orgánu obce vyvěšením na úřední desce obecního úřadu, aby se k němu mohli zájemci 
vyjádřit a předložit své nabídky.“ byly zpracovány dle metodiky MV ČR dva záměry, které starostka 
přečetla a dala k posouzení zastupitelům. OÚ dal zpracovat znalecký posudek o ceně v místě obvyklé. 
V obou záměrech jsou stanoveny základní podmínky pro zájemce. 

Usnesení 5/3/19 
Zastupitelé obce Větrušice schvalují zveřejnění záměru na prodej části pozemku parc. č. 145/5, nově 
vznikne pozemek parc. č. 145/39 o rozloze 45 m2. Záměr bude vyvěšen v souladu s §39, odst. 2. zákona 
č. 128/2000 sb. o obcích (obecní zřízení). Záměr bude vyvěšen ve znění předloženém starostkou obce 
P. Šefčíkovou. Obálky s nabídkami budou otevřeny veřejně na příštím zasedání zastupitelstva. 
 
 

     Pro:  5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 
Usnesení 6/3/19 
Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje zveřejnění záměru na prodej části pozemku parc. č. 145/16, 
nově vznikne pozemek parc. č. 145/40 o rozloze 14 m2. Záměr bude vyvěšen v souladu s §39, odst 1. 
zákona č. 128/2000 sb. o obcích (obecní zřízení). Záměr bude vyvěšen ve znění  předloženém 
starostkou obce P. Šefčíkovou. Obálky s nabídkami budou otevřeny veřejně na příštím zasedání 
zastupitelstva. 
 
 

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

7. Návrh smlouvy o dotaci pro TJ Sokol Větrušice 

P. Šefčíková uvedla, že v souladu se schváleným usnesením č. 3/2/19 ze dne 6.2.2019 připravila návrh 
smlouvy o poskytnutí dotace TJ Sokol Větrušice. Návrh smlouvy byl rozeslán zastupitelům i předsedovi 
TJ Sokol M. Jarošovi. Vzhledem k tomu, že do dnešního dne neobdržela žádné námitky či připomínky, 
navrhuje předložený návrh smlouvy schválit. Vzhledem k tomu, že se jedná o smlouvu, v níž smluvní 
částka převyšuje 50 000 Kč, bude smlouva po podpisu oběma smluvními stranami zveřejněna na webu 
obce.  

Usnesení 7/3/19 
Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje smlouvu o přidělení dotace TJ Sokol Větrušice na rok 2019 ve 
výši 52 000 Kč. 
 

Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Damek) 

 

8. Změna výše odměn členů zastupitelstva platná dle nařízení vlády od 1.1.2019 

P. Šefčíková uvedla, že přílohou k nařízení vlády č.  202/2018 Sb., kterým se mění nařízení vlády č. 
318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, se změnila výše 
odměn zastupitelů, uvolněných i neuvolněných. Došlo ke zvýšení (vládou) přibližně o 7 %. Příloha 
k tomuto nařízení či odkaz na ni byl rozeslán zastupitelům obce, na nichž je rozhodnutí, zda budou 
odměny neuvolněným zastupitelům takto navýšeny. Uvolnění zastupitelé (tj. v případě Větrušic 
starostka obce) mají výši odměny dány bez schvalování zastupiteli.  Jinými slovy, schvaluje se pouze 
výše odměn neuvolněným zastupitelům. Výše odměn je uvedena v hrubé výši. 
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Usnesení 8/3/19 

 
Zastupitelstvo obce stanovuje v souladu s ust. § 72 odst. 2) a 3) a § 84 odst. 2) písm. n) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, a s nařízení vlády č.  202/2018 Sb., kterým se 
mění nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, 
s účinností od 1. 4. 2019 neuvolněným členům zastupitelstva obce výši měsíčních odměn (odměn za 
měsíc) za výkon funkce:  

 

Funkce 
Odměna za měsíc 

(v Kč) 

místostarosta odpovědný za administrativu a chod 
úřadu 

26 551,- 

místostarosta odpovědný za bezpečnost, pořádek, 
dopravu v obci a krizové řízení obce 

5 300,- 

předseda finančního výboru ZO 2 950,,- 

předseda kontrolního výboru ZO 2 950,- 

předseda komise  2.950,- 

člen zastupitelstva obce bez další funkce 1 475,- 

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována: 
- v případě místostarosty ode dne zvolení do funkce místostarosty 
- v případě předsedů výborů zastupitelstva obce ode dne zvolení do příslušné funkce 
- v případě předsedů komisí starosty ode dne jmenování do příslušné funkce 
- v případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce za situace, kdy 

se bude jednat o člena zastupitelstva obce bez další funkce, ode dne složení slibu člena 
zastupitelstva obce (v případě zvolení do jakékoliv funkce člena či předsedy výboru nebo 
jmenování do funkce předsedy či člena komise, nebude tato měsíční odměna počínaje dnem 
zvolení či jmenování poskytována). 

  Pro: 5                       Proti: 0                                 Zdrželi se: 0 

 
 9.     Projednání uzavření/zrušení smlouvy s obecní policií  

 

P. Šefčíková sdělila, že současná veřejnoprávní smlouva s obcí Zdiby o zajištění činnosti obecní policie 
v naší obci je neefektivní a v tomto režimu zcela zbytečná. Na podnět nově zvolené paní starostky obce 
Zdiby (JUDr. Slavíková) proběhlo jednání, na kterém se mapovala činnost OP Zdiby za poslední roky. 
V současném režimu nastavení činnosti pro naši obec nespatřuje starostka Větrušic žádný přínos a 
totéž platí pro paní starostku obce Zdiby. Strážníci, pokud se v obci objeví, tak jen obec projedou vozem 
a za pět minut z obce odjíždí. Tím, že neměli povinnost se nikde hlásit, tak těžko říci, zda ony 4 hodiny 
činnosti zde v obci vůbec byly využity. Paní starostka Slavíková sdělila svoji představu o budoucí 
činnosti OP Zdiby, kde nyní zůstaly jen dvě strážnice. Obec nyní platí obci Zdiby na základě 
veřejnoprávní smlouvy částku 40.000,- Kč ročně. Vzhledem k nárustu nákladů na provoz obecní policie 
za posledních několik let navrhla starostka obce Zdiby zvýšení ceny za služby spojené s činností OP 
Zdiby na částku 52.000,- Kč. Dle smlouvy má naše obec sjednány v souhrnu 4 h měsíčně přímé činnosti 
pro naši obec.  P. Šefčíková sdělila, že takto postavená smlouva jí nepřipadá efektivní.  
Další budoucí spolupráce je také závislá na rozhodnutí obce Husinec –Řež, zda bude ve spolupráci s OP 
Zdiby pokračovat či nikoliv. Pokračování naší smlouvy je podmíněno i pokračováním smlouvy 
s Husincem z důvodu efektivity dojezdu OP ze Zdib tímto směrem.  
Následně proběhlo na OÚ Větrušice také jednání s místostarostou obce Husinec – Řež panem 
Ing. Tomášem Pfeiferem, kterému byla částečně přítomna i místostarostka obce Mgr. Dyčková a 
místostarosta obce Větrušice Ing. Havlík. Pan Ing. Pfeifer uvedl, že si vyžádal a posléze i obdržel nabídku 
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z města Klecany, které má rovněž zřízenu městskou policii, a tato nabídka se mu jeví jako příznivější 
zejména v časovém rozsahu činnosti MP.   

Další společné jednání zástupců města Klecany a obcí Husinec-Řež a Větrušice se uskuteční dne 
18.3.2019 na MÚ v Klecanech. 

P. Havlík potvrdil, že stávající režim se mu nelíbí a je zcela bez efektu. Samozřejmě uzavření či 
neuzavření smlouvy závisí na ceně i na režimu odvedené práce. Sám by navrhl, aby činnost byla jasně 
stanovena nejen počtem hodin a byla možnost polici využívat na určité akce – viz akce 15.6.2019. 
Uvedl, že i z hlediska vzdálenosti je dojezd z Klecan rychlejší, tedy i efektivnější.  

P. Šefčíková řekla, že předběžná nabídka je 380 Kč za 1 hodinu jednoho strážníka.  

 
Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 
 10.   Stavební  

P. Šefčíková uvedla, že manželé z ulice Skalní oznámili vybudování jímky na dešťovou vodu na vlastním 
pozemku.  Předložili projekt a souhlasné podpisy sousedů.   

Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

11.     Činnost úřadu 

a) P. Šefčíková informovala, že byla podepsána smlouva se ZD Klecany na pronájem místa na 
umístění velkoobjemového kontejneru (již rovněž projednáno s FCC) v areálu ZD ve 
Větrušicích. Kontejner bude přistaven od 1.4.2019 a bude sloužit pouze a výhradně občanům 
Větrušic k ukládání odpadu velkého objemu (např. nábytek). Bude tak umožněno odkládat 
velkoobjemový odpad průběžně (1x za měsíc) a za zásadní považuje kontrolu a separaci toho, 
co se do kontejneru odkládá. Dosavadní systém, který byl roky nastaven na odpovědnosti 
občanů odkládat do velkoobjemových kontejnerů jen to, co tam skutečně patří, bohužel již 
několik let nefunguje. Poslední sběrový víkend ukázal, že v kontejnerech byly vyházené 
lednice, pračky, pneumatiky stavební odpad a další věci, které do velkoobjemového odpadu 
rozhodně nepatří. Obec musela přiobjednat další kontejnery a náklady byly vysoké. Nový 
systém by měl takovémuto jednání zamezit. Kontejner bude možné využívat od dubna do 
konce října vždy jednu sobotu v měsíci tak, jak určí zastupitelé, a to v době mezi 9-11.30h. 
Sběru bude přítomen vždy jeden či dva zastupitelé. Za uložení bude vybírán jednorázový 
poplatek ve výši 100 Kč bez ohledu na objem, což funguje v řadě obcí. Poplatek za uložení je 
schválen vyhláškou o poplatku za odpad pro rok 2019 (vyhláška č. 1/2018). Sběrové víkendy 
budou i nadále organizovány jen na sběr elektroodpadu, nebezpečného odpadu a železa. 

Zastupitelé navrhli vždy první sobotu v měsíci. 
 

P. Šefčíková uvedla, že v dubnu rovněž proběhne sběr železa, sběr nebezpečného odpadu a 
sběr elektroodpadu, a to stejným způsobem jako v roce předešlém. Odpad bude shromážděn 
v areálu ZD Klecany za dozoru zastupitelů a následného dne bude odvezen. 
 

J. Dyčková k tomu uvedla, že se snaží uzavřít smlouvu se Středočeskými sběrnými surovinami, 
kam je odvážen železný odpad. Výnos z odevzdaného železa by i nadále zůstal TJ Sokol, ale 
obec by mohla oficiálně EkoKomu předat doklad o hmotnosti odevzdaného železa. 

b) P. Šefčíková uvedla, že dne 2.4. 2019 v době od 8-16 h bude provedeno v obci blokové čištění 
ulic po zimní údržbě.  

Dále sdělila, že první svoz bioodpadu v letošním roce bude zahájen 2.4.2019 ve stejném režimu 
jako v roce 2018. 
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c) P. Šefčíková sdělila, že dne 5.3.2019 proběhlo další společně jednání s představiteli obce 
Vodochody týkající se organizace dne „Sousedé se dobře baví“, který proběhne dne 15.6. 
v obci Větrušice. Jednání se za Vodochody zúčastnil pan starosta Josef Veselý a zástupkyně 
kulturní komise, za obec Větrušice pak starostka obce, zastupitel Filip Damek, paní Adéla 
Trochtová (členka komise pro děti, mládež, sport a kulturu) a pan M. Jaroš předseda Sokola. 
Byly projednány a dohodnuty tyto záležitosti:  

 Obec bude dne 15.6.2019 uzavřena pro jakoukoliv dopravu včetně autobusů, zastávka bude 
pro tento den zřízena na křižovatce Větrušice X Drasty. 

Pro místní obyvatele budou vyznačeny objízdné trasy tak, aby se osobními vozidly dostali 
z domovů a také domů. 

Pro celou oblast návsi bude platit zákaz parkování 

Dopoledne proběhne sportovní soutěž pro dospělé v malé kopané (fotbalové hřiště). Od cca 
od 9h ranní budou na návsi stánky s občerstvením a výrobky chráněných dílen (keramika, ruční 
papírové a látkové výrobky a mnoho dalšího).     

Na návsi bude probíhat po celý den kulturní program, vystoupení dětí z okolních obcí + kapely 
HOP RUM, NUDZ, Alchymie a večer od 20 h bude taneční zábava tentokráte na návsi (obec 
využije venkovní podium a bude zajištěn stan se sezením.) Přesný harmonogram se ještě 
doladuje.   

P. Havlík vysvětlil navrhl parkování a objízdných tras.  
 

d) J. Dyčková uvedla, že iniciovala jednání se zástupcem společnosti EkoKom (dne 12.2.2019), 
kterého požádala o předložení přehledu hmotnosti tříděného odpadu z obce Větrušice (tj. 
obalů – papíru, plastů, lahví a tetrapaku) za posledních deset let.  Z přehledu bylo zřejmé, že 
tuny odpadu stouply ve všech obalových materiálech kromě papíru, což místostarostka 
rozporovala s tím, že obec od roku 2009 přidala dva kontejnery na papír, v obci má sídlo firma 
Noano, která produkuje určité množství papírových kartonových obalů, což obci řádně platí, 
dále přibyla malá prodejna na návsi a především se navýšil počet občanů cca o 100 osob.  
Z jednání dále vyplynulo, že obec je na hraně s počtem kontejnerů na počet osob a při zvýšení 
počtu občanů by mohla přijít o bonus, který tvoří tu zásadnější část odměny od společnosti 
EkoKom za třídění a sběr obalových materiálů. J. Dyčková uvedla, že následně iniciovala 
schůzku se zástupci společnost iFCC (svozová firma). Jednání se zúčastnili dva zástupci firmy 
FCC. J. Dyčková sdělila poznatky z jednání se společností EkoKom a bylo přislíbeno hmotnost 
papírového odpadu prověřit. Firma neváží tříděný odpad vždy za obec samostatně, ale odpad 
rozpočítává podle počtu kontejnerů. J. Dyčková v této souvislosti zdůraznila, že hmotnost 
papírových obalů uváděná pro EkoKom se nezvýšila ani po přidání dalšího kontejneru v roce 
2017. Představitelé FCC přislíbili důkladnou prověrku a zpětné informování obce.  

P. Šefčíková na tomto jednání probrala možnost pronájmu velkoobjemového kontejneru – 20 
m3. Bylo dohodnuto, že bude podepsán dodatek ke smlouvě se společností FCC. 

J. Dyčková dále sdělila, že v obci byly umístěny dvě nádoby na sběr použitého jedlého 
(potravinářského oleje). Svoz bude jednou za měsíc. Olej je třeba slít do plastových lahví, dobře 
uzavřít a vložit do příslušné nádoby buď u budovy OÚ, anebo u kontejnerů na křižovatce ulic 
Severní a Východní. Pokud se sběr osvědčí, lze umístit další kontejner do ulice Jižní k bytovkám 

e)  P. Šefčíková sdělila, že proběhla schůzka DSO Údolí Vltavy, která se konala dne 11.3.2019 ve 
Větrušicích. Jednání se zúčastnilo 11 představitelů členských obcí. 

f)  P. Šefčíková sdělila, že obec řešila popadané stromy v okolí rezervace (podnět občanů) - 
pozemek je ve vlastnictví Lesů ČR, jejichž zástupce společně se starostkou místa spadlých 
stromů prošel. Bylo přislíbeno spadlé či nebezpečně se naklánějící stromy vykácet a odstranit. 
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e) P. Šefčíková uvedla, že měla krátké jednání s předsedou TJ Sokol M. Jarošem s ohledem na 
oslavy 90. výročí TJ Sokol Větrušice, které proběhnou dne 22.6.2019 na fotbalovém hřišti ve 
Větrušicích. 

f) P. Šefčíková informovala, že rekonstrukce sprch v kabinách na fotbalovém hřišti byla 
dokončena.  
F. Damek poděkoval jménem Sokola za rekonstrukci.  

g) J. Dyčková uvedla, že účetní obce již zpracovala závěrečný účet obce, který byl vyvěšen na 
webu obce v úplném znění a na fyzické ÚD jeho zásadní část. Sdělila, že bude kontaktovat 
auditorku obce ing. Neužilovou, kterou požádá o zpracování auditu obce za rok 2018. 

h) P. Šefčíková uvedla, že se jedna občanka obce Větrušice (ze staré části obce celé jméno je 
uvedeno na odvolání) se odvolala proti rozhodnutí vodoprávního úřadu, kterým se povoluje 
výstavba kanalizace. Vyhláška bude zveřejněna dne 14.3.2019. Část argumentace se 
nevztahuje k výstavbě kanalizace jako takové a je zcela nepodložena, když se hovoří o zapojení 
OÚ do spekulace s pozemky v oblasti nové části obce, kde jsou pozemky v rukou soukromých 
majitelů (restituce či dědění).  Občané se k obsahu odvolání mohou vyjádřit. 

i) P. Šefčíková sdělila že dne 21.3. od 16:00 hodin proběhne první veřejné projednání ÚPD 
v místním hostinci. Občané již jsou informováni, nicméně bude zaslána sms.  
 
Závěr 

Starostka obce přítomným zastupitelům poděkovala za účast a svolal další zasedání na 17.4.2019. od 
18.00 hodin do budovy Obecního úřadu 

 

Zasedání bylo ukončeno ve 20.20 h 

 

 

Zapsala:             Mgr. Jana Dyčková  v.r. 

 

 

Ověřovatelé:     Filip Damek  v.r.    Ing. Jana Růžičková  v.r. 

 

 

 

Starostka obce:  Petra Šefčíková  v.r. 

 

 

Vyvěšeno dne:                2019     

 

Sejmuto dne:     2019 


